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 Стружинская О.С. К вопросу о необходимости создания компенсационного фонда СРО в сфере финансового рынка

В статье поднимается проблема формирования компенсационных фондов в саморегулируемых организациях, действующих в сфере 

финансового рынка. Анализируются особенности их трактовки и формирования на основании действующего законодательства. Отмеча-

ется, что компенсационные фонды являются механизмом обеспечения устойчивости функционирования финансового рынка, защиты 

потребителя его услуг и стимулирования конкуренции и добросовестности участников. Выявлено, что компенсационные фонды создаются 

только в тех СРО, где этого в обязательном порядке требует законодатель, а особенности порядка их формирования и функционирования 

обуславливаются конкретным видом деятельности, в области которой осуществляется саморегулирование.
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Struzhinskaya Oksana S., Postgraduate Student of the Department of Civil Law of the Kuban State Agrarian University named after I.T. Trubilin 

(Kuban SAU). On the Need for Establishment of a Compensation Fund of Self-Regulated Organizations in the Financial Market Sector
The article raises the problem of the formation of compensation funds in self-regulatory organizations operating in the financial market. 

The features of their interpretation and formation on the basis of the current legislation are analyzed. It is noted that compensation funds are a mechanism 

to ensure the sustainability of the financial market, protect the consumer of its services and stimulate competition and integrity of participants. 

It is revealed that compensation funds are created only in those SRO, where it is required by the legislator, and the features of the order of their formation 

and functioning are caused by a specific type of activity in the field of which self-regulation is carried out
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